

Protokoll Styrelsemöte Tidaholms Brukshundklubb

Datum: 2018-03-27
Tid & Plats: 18:30-21:00 Hos Jessica Lindberg
Närvarande: Ordf. Catharina Rosénus Käll
 Sekr. Jeanette Coltén Ferm
 Kassör Elisabeth Pettersson
 Övriga delt. Maria Rothzén --> §17/j
 Viktoria Svensson
 Ulrica Larsson
 Jessica Lindberg
 Susanne Lindberg
 Ulrika Floryd --> §16/1
Anmält Elisabeth Enghed; Lena Lycksell
Ers. Suppleant: Jessica Lindberg

Bordlagd | Beslut

- §12** Ordförande Catharina Rosénus Käll hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.
- §13** Dagordningen: godkändes
- §14** Till protokolljusterare att jämte ordf. justera protokollet: Vicki Svensson
- §15** Föregående mötes protokoll: Godkändes lades till handlingarna
- §16** Frågor:
- 1)** Information/frågor ang. planerad NoseWorktävling./Ulrika Floryd deltar på mötet.
 Ulli har startat ett konto på SNWK för att om möjligt kunna ha en tävling i klubbens regi. Ulli är godkänd tävlingsledare.
 Finns idag inget bra "bokföringssystem" men det är på gång, troligen via SKK.
 Ulli har "bokat in" 18-19/8 med klass 1 på lördag och klass 2 på söndag.
 Det svåra är att få tag på domare. Ännu inte löst.
 Styrelsen backar upp idén. Se bara till att Karina blir inblandad som kommittéansvarig.
 - 2)** Planering SBK:s födelsedag 30 maj...se ing skrivelse IN18005
 Slå ihop med vårens Medlemsmöte. Tårtbuffé! Detaljplanering på majmötet.
 Jessica skriver ihop en inbjudan. x
 - 3)** Ny datum för planering 100-årsjubileum.
 Kolla vad som finns att få i reklammaterial och försök att väva in i ordinarie verksamhet. x
 - 4)** Skapa ett Årshjul. Jeanette skriver ihop enl. vad vi kom överens om x
 - 5)** Policyn ang. egen verksamhet vid sidan av TBK! Styrelsen tänker över vad vi ska skriva i policyn och bordlägger frågan till nästa möte. x
 - 6)** GDPR Hur arbetar vi med nya Persondatalagen? x
- §17** Rapporter:
- a)** Kassör: Se Bilaga. Ställt frågan till Daniel på kommunen om vart dom skickat de påstådda påminnelserna ang. Anläggningsbidrag. Inget svar.
 Lade till info@tidaholmsbk.se
 - b)** Utbildning Har haft Instruktorsmöte +2 Kurser startat: valp och grund.
 Rigmor har varit på Studieförberedandet då Florence kommer sluta.
 Vi har i dagsläget 400kr på "kontot". Vi hade skickat med frågan ang. nya persondatalagen men dom hänvisar till SBK!!!
 - c)** Tävling Se Bilaga
 - d)** Tjänstehund Jeanette har varit på distriktsmöte. DM för Patrullhund planerad till 19 maj (plats ej bekräftad)
 - e)** Agility Den InOff tävlingen vi behöver hålla för att Hanna ska bli godk. Tävl.
 Ledare kommer hållas till Minne av Lars-Åke Persson, troligen i okt.
 Överkottet kommer gå till forskning kring prostatacancer.
 - f)** Stugan Vi har ännu ingen ansvarig
 - g)** Köket Vi har ännu ingen ansvarig
 - h)** Plan snötäckt
 - i)** RUS Vi har ännu ingen ansvarig

Justeras: _____

Justeras: _____

Bordlagd | Beslut

- | | | | |
|----|------------------|--|---|
| j) | PR-info | Se Bilaga | |
| k) | Trivsel | Förslag på aktivitet, boule! | |
| l) | SHU | Inget nytt ang. nybildande av HU | |
| m) | Utställning | Susanne Lindberg kommer backa upp Åsa och även ha inomhusträning, bl.a i stugan. Skulle behövas mattor som gör att man/hunden inte halkar. Jessica och Susanne kollar vad som finns. | x |
| n) | Draghund | Se Bilaga | |
| o) | Nosework | Se Bilaga +§16/1 | |
| p) | Rallylydnad | Se Bilaga | |
| q) | Övriga rapporter | Jessika och Elis representerade klubben på distriktets årsmöte som hölls på Bellevue i Hjo den 3 mars. Tidaholm är värd 2019 och Jessica Lindberg är oxå vår repr. i valber. och sammankallande inför nästa år. Bett Christer L om hjälp då årets valberedning inte fungerat alls. | |

§18 Skrivelser:

- a) Inkomna
 IN18002 Avsagningsbrev Pelle Teike
 IN18003 Inbjudan distriktsmöte Patrullhund
 IN18004 SBK-Info nr6
 IN18005 & IN18010 SBK Födelsedag 30 maj
 IN18006 & IN18008 GDPR- nya dataskyddsförordningen
 IN18007 Inbjudan KUL-möte Tidaholms BK 18/4
 IN18009 Inbjudan utv.dag Rallyinstr.
- b) Utgående
 UT18003 Svar till Pelle Teike
 UT18004 Kallelse möte Kommittéansvariga
 UT18005 Anmälan av IN18009 till distriktet

§19 Bordlagda frågor

- 1) Beställa ny lokal logotype på SBK (kostnadsfritt)/Jeanette.
 Logotyper är beställda och finns lagrade hos sekretraren. Kommer även läggas ut på hemsidan så dom går att tanka hem.
- 2) Snöröjning! Har under vintern skedd ideellt, kontakten sker via Vicki.

§20 Övriga frågor:

- 1) Beställt 10st böcker "Föreningsteknik" till alla styrelsemedlemmar. Kostnad 670kr
- 2) Boka in styrelsemöten/medlemsmöten för 2018.
 Bokade till vidare 17/4 samt 8/5 (30/5 Medlemsmöte/Jubiléumsfirande
- 3) Hanna Persson ställer frågan från årsmötet om att kunna använda Bonustimmar för kläder!
 Styrelsen är fortfarande överens att just nu fokuserar vi på aktiviteter för att främja sammanhållningen.

§21 Närmast förestående verksamhet: ev. Söktävling den 8 april (beroende på snöläget)

§22 Nästa möte: 17 april

§23 Ordförande förklarade mötet avslutat kl.22.30

 Sekr. Jeanette Coltén Ferm

 Ordf. Catharina Rosénus Käll

Justeras: _____

From: Gumman1 Gmf [mailto:gumman1.gmf@gmail.com]
Sent: den 26 mars 2018 12:56
To: Coltén Ferm Jeanette
Subject: SV: rapport till styrelsemöte

Hej!

Vi i Tävlingskommiteen har haft möte angående vårens tävlingar. Sök Lkl - EKL den 8 april. Spår lkl-hkl 1 maj och AKL spår den 6 maj. Klubbmästerskap i lydnad den 19 april. Vi börjar bli riktigt oroliga att vi måste ställa in vår söktävling då det är alldeles för mycket snö både i skogen och på klubben. Vi har sagt att vi bestämmer oss under påskhelgen. Kan bli svårt med klubbmästerskap i lydnad oxå.

Vi får hålla tummarna... 😊

1 maj har vi vår Spårtävling, då önskar vi gärna hjälp ifrån så många som möjligt. ☐

Ha då bra!

Gun-Marie, Tidaholms Bk

From: Vicki Svensson [mailto:jenacciskennel@gmail.com]
Sent: den 27 mars 2018 8:29
To: Coltén Ferm Jeanette
Subject: Re: rapport till styrelsemöte

Hej! Väldigt sen men ändå!

Agility:

Vi ska ha en inofftävling nån gång under året för att Hanna ska examineras till tävlingsledare.

Mer info på mötet.

Ridhustävlingen gick bra!

Annars är läget snölugnt 🌨️!

Med vänlig hälsning, Vicki

From: hanna persson [mailto:bruno-hanna@live.se]
Sent: den 27 mars 2018 8:38
To: Coltén Ferm Jeanette
Subject: Ang: rapport till styrelsemöte

Okej, det ända jag funderar på är det jag tog upp på årsmötet, om man kan få använda sina timmar till klubbkläder.

//Hanna

Justeras: _____

From: Karina Ravn [mailto:k.ravn@outlook.com]
Sent: den 27 mars 2018 7:38
To: Coltén Ferm Jeanette
Subject: SV: rapport till styrelsemöte

Hej!

Jag har inget att rapportera från draghund.

Vad gäller Nose Work så har vi ett doftprov på klubben den 17 maj.

Hälsningar Karina

From: Ann-Mari [mailto:annmariklein@gmail.com]
Sent: den 26 mars 2018 11:50
To: Coltén Ferm Jeanette
Subject: Re: rapport till styrelsemöte

Från Rallylydnad

Jag startar kursen i Rallylydnad den 29 april kl 17.00.

Jag har fått in 9 st deltagare.

Sandra Nilsson kommer att hjälpa mig på kursen. Hon är även en av kursdeltagarna.
Sandra betalar inget för kursen, det är bonustimmar som tas ut i förskott.

Jag kommer att gå en inspirationsdag Rallylydnad på tomtens BK den 7 april.

Rallylydnadskommitten
Ann-Mari Klein